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    MESTSKÁ ČASŤ BRATISLAVA - NOVÉ MESTO 
     MIESTNY ÚRAD BRATISLAVA - NOVÉ MESTO 
     Junácka č. 1, 832 91 Bratislava 3 

 Komisia dopravy, informačných systémov, životného prostredia a ochrany 
verejného poriadku 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava – Nové Mesto 
 

                                                                                                                                                       V Bratislave 12. apríla 2019 
 
 

ZÁ P I S N I C A  č .  3 /2 019  
 

z pracovného rokovania Komisie dopravy, informačných systémov, životného prostredia a ochrany verejného poriadku, 
ktoré sa konalo dňa  

9. apríla 2019 
 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
 

Program: 
 

1. Otvorenie 
2. Správa o príprave areálu Kuchajda na leto 2019 
3. Návrh na schválenie Dodatku č. 1 k zásadám prenajímania nehnuteľností, ktoré sú vo vlastníctve MČ B-NM, alebo sú 

MČ B-NM zverené do správy hlavným mestom SR Bratislavou 
4. Návrh rozpočtu MČ BNM na rok 2019 
5. Rôzne 

– Informácia o GIS-e v MČ B-NM /Ing. arch. Augustiničová/ 
– Správa komunikácií v MČ B-NM, napĺňanie portálu CDB dátami za MČ B-NM /Ing. Effenbergerová/ 
– Dokumentácia cyklotrasy Horská ul. /Ing. Skýva/ 
– Informácia o kontajneri na Robotníckej ulici / Mgr. Biharyová/ 
– Informácia o nezákonne umiestnenom odpade Magnetová, Zátišie /Ing. Kamhiyehová/ 
–  

 
 
K bodu 1 
Rokovanie komisie otvoril a viedol predseda komisie Mgr. Martin Vlačiky, Ph.D. 
Navrhol rozšírenie programu o bod. č. 4 – Návrh rozpočtu MČ BNM na rok 2019. Komisia tento návrh prijala. 
 

Hlasovanie: PRÍTOMNÍ: 7 
 ZA:  7 

 
K bodu 2 
Komisia zobrala správu na vedomie, bez pripomienok, 
 

Hlasovanie: PRÍTOMNÍ: 8 
 ZA:  8 

 
 
K bodu 3 
Komisia prerokovala materiál a odporučila MZ schváliť ho bez pripomienok, 
 

Hlasovanie: PRÍTOMNÍ: 8 
 ZA:  8 
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K bodu 4 
Komisia prerokovala materiál a neodporučila MZ schváliť ho, 
 

Hlasovanie: PRÍTOMNÍ: 8 
 ZA:  4 
 PROTI: 1 
 ZDRŽAL SA 3 

 
 
K bodu 5 
Komisia prediskutovala podané informácie a zobrala ich na vedomie. 
 
K informácii o nelegálne umiestnenom odpade v lokalite Zátišie riaditeľ EKO - podniku VPS Ing. Molnár prisľúbil vyriešenie 
uzavretia areálu na Zátiší vzhľadom na navážanie nelegálneho komunálneho odpadu. 
K informácii o cyklotrase Horská podal Ing. Skýva aj informáciu o cyklotrase Zátišie. 
P. Lovich podal informáciu o žiadosti občanov na úpravu harmonogramu jázd autobusovej linky prechádzajúcej zast. 
Magnetová tak, aby bolo umožnené deťom prísť načas do školy. 
P. Lovich podal informáciu o žiadosti občanov z ul. Ľubochnianska riešiť problém parkovania áut v ulici. Jedná sa 
o parkovanie áut podnikateľského subjektu a následné bránenie vjazdu susedom na ich vlastný pozemok. Taktiež vzniesli 
požiadavku na umiestnenie kontajnera. 
P. Lovich podal informáciu so žiadosťou na opravu chodníka na ul. Odborárska. 
 
 

 
 

Od 16:45 viedla na žiadosť predsedu komisie rokovanie komisie Ing. Šebejová. 
Požiadavky ohľadom podania informácií na ďalšie zasadnutie komisie neboli vznesené.  
 
 
 
 
 
 
                        
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

         Mgr. Martin Vlačiky, Ph.D v. r. 

        predseda komisie DŽPaOVP 
Ing. Zuzana Zbončáková v. r. 

zapisovateľka komisie DŽPaOVP 


